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Radni debatują o przyszłości Kolegium Języków Obcych
w Sandomierzu

W Sali Rycerskiej  Muzeum Okręgowego w Sandomierzu odbywa się wyjazdowe posiedzenie
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. W programie
obrad przewidziana jest „Debata na temat przyszłości Nauczycielskiego Kolegium Języków 
Obcych w Sandomierzu”.

Do dyskusji  zostali  zaproszeni  rektorzy  Państwowej  Wyższej  Szkoły  Zawodowej,  Szkoły
Humanistyczno-Przyrodniczej  w Sandomierzu,  przedstawiciele samorządu miasta, powiatu
i województwa, dyrektor i nauczyciele oraz słuchacze Nauczycielskiego Kolegium Języków
Obcych w Sandomierzu. 


